
西门子中国代理商-PLC代理

产品名称 西门子中国代理商-PLC代理

公司名称 浔之漫智控技术（上海）有限公司总部

价格 2200.00/件

规格参数 品牌:西门子
货期:现货
产地:德国

公司地址 上海市松江区石湖荡镇塔汇路755弄29号1幢一层
A区213室

联系电话 15021292620 15021292620

产品详情

西门子模块6GK5216-0BA00-2AA3

数字电压表和电流表

这些电压和电流测量装置可用于监视电气装置中的输入和输出电流或器件电流。

它们适合直接连接到单相系统中，或通过测量传感器而用于三相系统。

电流表的量程通过一个编码开关在装置上设定。

优势

该电流表有 14 个量程，范围 0A ～ 20 A 至 0A
～999A。量程可以采用编码开关进行设置。这确保了普遍范围的应用。

数字测量设备

这些电压和电流测量装置可用于监视电气装置中的输入和输出电流或器件电流。
它们适合直接连接在单相系统中，在结合一个测量选择开关使用时，也可用于三相系统。



尺寸图7KT1 1 数字量测量装置

7KT1 1107KT1 120

电路图切换示例

数字式电压表

数字式电流表

更多信息数字式电流表 7KT1 120 的量程选择开关

US2:SEM3CONTROLLER

内置 HTML 网页可 轻松组态实时

数据监控（对电压、 电流、功率、能源、水

和天然气的）。Modbus TCP、Modbus

RTU、SNMP、SMTP、NTP 协议。

电子邮件、报警、趋势、 累计、事件记录

少于（多于和 少于）和多于

数据记录。四种语言 支持，包括英语、

德语、法语和西班牙语。

https://mall.industry.siemens.com/mall/zh/cn/Catalog/Product/?mlfb=US2%3aSEM3CONTROLLER


英寸类型通信电缆用于 sem3 替换件

应用。符合标准： UL916。无任何特性

列出。

US2:SEM3CAB24INCH

西门子低压电源 配电解决方案 计量装置 -

SEM3 电缆 和能源管理产品 低压配电

组件。SEM3 尺寸： 24

SEM3 (Siemens Embedded Micro Metering Module)

SEM3 (Siemens Embedded Micro Metering Module) is a multichannel current measuring system for the main
distribution board. It is a complete system consisting of current transformers, metering modules and a central
data manager that can record up to 45 measuring points. The measured values can be displayed in a simple
manner in the web server or in powermanager. SEM3 is ideally suited to integration into a system of SENTRON
measuring devices and powermanager and fulfills all the requirements for certification in accordance with ISO
50001. Thus SEM3 enables multiple metering channels to be recorded at a low cost in just one system.

Measurement of individual feeders – thus direct comparison ofconsumers

Detection of current peaks – thus avoidance of high energycosts

Web server and app representation – thus plug-and-play visualizationof measured values and consumption values

Scalability – thus number of measuring points can be adjustedto size of the power distribution system

2 GB internal memory – thus long-time data recording overone year possible
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